

DELIVERING AWARD-WINNING
CONTENT TO THE WORLD
与世界分享优质内容



DOCUMENTARIES / FACTUAL

HUMAN/SOCIAL INTEREST

One Day That Changed Asia

In just one day, a whole world can be transformed. An act of terror can bring neighbours to the edge of war; a religious movement can attempt to poison thousands on a subway; a natural disaster can contaminate the soil, earth and air for generations; and traditional religious rivalry can suddenly burst into violence and change the future of a country.

One Day that Changed Asia will delve into the incidents that shook the fabric of society, the indelible mark it left and how the people are trying to move on with life while still dealing with the pain.

在一天内，世界可以因为一起震撼的事件而改变。一起恐怖袭击可以让周边的国际陷入战争的边缘；一个宗教组织可以企图毒死1000名地铁乘客；一个自然灾害可以污染周边的环境；两个传统宗教的不合可以演变成暴力事件，改变国家的前景。

在这纪录片中，我们可以深入了解到一些具有影响力的事件，看看这些惊人的事件是如何改变社会。不仅如此，我们也会亲眼目睹当地人民是如何走出阴影，从新建立人生，前往未来。

Language: English

Episodes: 4 x 60 minutes

Producer: Babel Press & WhatsNext Productions

Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg

Pamela Teo pamellateoww@mediacorp.com.sg

Tracy Sim tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





Episode 1: THE GHOSTS OF FUKUSHIMA

Over eight years have passed since the Fukushima nuclear catastrophe in Japan. Today the country is in the midst of an unprecedented project – decontaminating and repopulating towns and villages polluted by radioactive elements.

Episode 2: TURNING ACEH'S TIDE

December 26th 2004. Banda Aceh is ravaged by the worst tsunami in modern times. This is the remarkable tale of survival, and extraordinary efforts of its people, the country and the international community to bring a city back to life.

Episode 3: KAL 858: Flashpoint Korea

In 1987, Korean Air Flight 858 exploded in mid-air en route to Seoul, killing all 115 passengers on board. Pyongyang was immediately blamed for the attack. But is there more than meets the eye?

Episode 5: TOKYO'S SARIN SCARS

Tokyo, March 20, 1995. Subway commuters begin to choke and collapse. They've been poisoned with sarin gas. Disciples of an obscure New Religion have decided they need to kill all of humanity to save mankind. How did this happen and why?

第一集：THE GHOSTS OF FUKUSHIMA

福岛第一核电站事故已过了超过8年。但事到如今，意外中留下的毒素还弥漫在空中，而日本福岛依然面临着巨大的考验，重新建立起被放射性元素污染的城镇和村庄。

第二集：TURNING ACEH'S TIDE

在2004年12月26日，史上最严重的海啸吞噬了班达亚齐。这集将探讨人民顽强的求生意志，生存者的故事，看看印度尼西亚是如何凭着自己的力量以及国际外来的资源来重建城市。

第三集：KAL 858: Flashpoint Korea

在1987年，大韩航空858号班机在返回首尔的路途中，突然爆炸，115名乘客当场丧命。朝鲜被认定是这次事件背后的凶手。可是事件真的这么简单，还是另有内情？

第五集：TOKYO'S SARIN SCARS

1995年3月20日的一天，东京的地铁乘客突然被不明的毒素呛着，接着一个个倒下。原来，他们被沙林气体袭击。一个新宗教认为屠杀人类才是拯救世界的唯一方式。这些人是谁？他们为何有那么极端的思想？这个悲剧又是怎么发生的？